

## § 1 Mötets öppnande

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan 12:05

## § 2 Närvarande

Gabriel Andersson (Ordförande)  
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)  
Jonathan Thunberg (Kassör)  
Victor Nilsson (Sekreterare)  
Lovisa Jäberg (Socialt ansvarig och SAMO)  
Björn Berquist (Masteransvarig)

## § 3 Val av mötets ordförande

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

## § 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Lovisa väljs som mötets justerare tillika rösträknare.  
Björn väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

## § 6 Adjungeringar

*Föreligger ej.*

## § 7 Uppföljning

- Intresseanmälan för arbetsgrupper ska ut
- Möte på OvKIT på torsdag.
- iZettle-alternativ kollas idag, lutar åt iZettle trots allt, dock.

- VotelIT skrotades och byggdes om. Ett par timmars jobb kvar innan det är klart.
- Beslutet som togs om att sektionen skulle behöva betala moms finns i Frölunda - hämta det innan vi kontaktar skatteverket.

## **§ 8 Meddelanden**

*Föreligger ej.*

## **§ 9 Diskussionspunkter**

- Workshopen ang. FanbärerIT blir på tisdag LV1 nästkommande läsperiod.
- FanbärerIT står inte med i reglementet, och listar deras budget och bokföring som fristående till skillnad från att StyrIT tar hand om det (vilket är vad som gäller).
  - Framläggning av reglementesändring till nästa möte
- Medansvariga vid festansvar
  - Cubsec påstod detta i helgen.
  - VSo hittar inga regler om detta varken från högskolan eller kåren.
  - Inga åtgärder behöver vidtas.

## **§ 10 Mötets avslutande**

*Nu är det slut för idag \*klappklapp\**

*Tack och adjö för idag \*klappklapp\**

*Tänk vad dagen gått fort*

*Tänk så mycket vi gjort*

*Men nu är det slut för idag \*klappklapp\**

Gabriel Andersson avslutar mötet 12:52.